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pred državnim zborom. 
Dolgo uže čakajo državni poslanci nase (autono-

mistiČne) stranke na to , da vlada — z oziroin na če
dalje huji propad kmetijstva in čedalje silniše nadloge 
kmetskega stanu — stopi s takimi postavnimi nared-
bami pred državni zbor, katere bi utegnile uboge kme
tovalce rešiti prehudih stisek, v katerih se tudi marljivi 
in varčni gospodarji dandanes nahajajo. Ker pa se o 
tej zadevi vsa leta prejšnje liberalne vlade ni prav nič 
zgodilo in ker tudi sedanja vlada, zakopana v toliko 

^mnogostranskih opravil, ki jih je podedovala od prejšnje 
'•vlade žalostnega spomina, ni Še mogla stopiti pred dr-
'; žavni zbor z naredbami za olajšanje nadlog, katere ta

rejo kmetijstvo, je grof H o h e n w a r t , voljen od kmet
skih kranjskih občin v državni zbor, v združbi vseh 
naših državnih poslancev in vseh druzih poslancev au-
tonomistične stranke 4. dan t. m., potrkal na vrata vladna 
in stavil sledeče 

vprašanje do si. c. k. skupnega ministarstva: 
Že v zadnji sesiji državnega zbora so podpisani pri 

raznih prilikah omenjali nevarnih gospodarskih razmer 
poljedelskega prebivalstva in zlasti kmetskega stanu, in 
mnoge prošnje iz teh krogov so potrdile njihove besede. 

Strašansko množenje vknjiženih dolgov kmetijskih 
posestev, čedalje veči eksekutivni stroški in Čedalje veče 
število ekaekutivnih dražeb takih posestev, in slednjič 
pomisleka vredno obilno izseljevanje iz nekaterih dežel: 
vse to so dogodki, kateri nam ne pustč dvomiti, da 
se zamore kmetski stan v Avstriji, ki je bistven živelj 
gospodarske moči cesarstva, le s hitrimi in krepkimi 
postavnimi naredbami rešiti preteče mu pogube in vno
vič utrditi. 

Ker smo pa poznali težave , ki jih dela to v vse 
stroke posta vodaj alstva segajoče vprašanje, smo potrpež
ljivo čakali, ter visoki vladi pustili za pripravo omenje
nih naredeb potrebni čas in skoz celo leto mirno in za
upljivo pričakovali, da o n a sproži to reč. Tem bolj go
tovo smo smeli toraj pričakovati, da si bode visoka 
vlada precej po novem pričetku državnega zbora s pri
mernimi postavnimi predlogi prizadela tem silnim po
trebam v okom priti. 

Ker pa dozdaj še nismo dobili nobenih takih pred
logov, dasiravno visoka vlada zopet od prebivalstva za
hteva večih davkov, primorani smo vprašati: 

Ali je visoka vlada resno prevdarila te tukaj ome
njene razmere in ali nam hoče razodeti, kaj je skle
nila in katerih predlogov se imamo v tej zadevi uže 
skoraj nadejati ali pa vsaj v teku te sesije? 

Na Dunaji 4. decembra 1880. 
Slede podpisi poslancev 

H o h e n w a r t o v e g a , č e š k e g a in p o l j s k e g a 
k l u b a . 

Radovedni čakamo, kaj bode si. ministerstvo odgo
vorilo na to vprašanje, ki odkritosrčno popisuje žalostni 
stan kmetijski in pomoči zahteva z a n j , kolikor je v 
moči vladni. 


